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Abstract (en)
The impeller has a rear-side support plate (7) on which several runner blades (8) are arranged by which rear side of the permanent magnets (12)
are secured. Permanent magnets are arranged within the extrusion-coated plastic side of the rear-side support plate for trapping the feed liquid
particles present in the impeller main portion. A material layer is arranged on the side of the magnets which are faced on the rear-side support plate
for covering the magnet and rear-side support plate, such that the coverage of injection-molded portion is formed.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Laufrad einer Kreiselpumpe mit einer rückseitigen Tragscheibe, auf der die Laufradschaufein angeordnet sind, wobei
auf der Rückseite der Tragscheibe Permanentmagnete befestigt sind, zum Einfangen von in der Förderflüssigkeit enthaltenen Partikeln, wobei die
Tragscheibe aus Kunststoff besteht, dass die Magnete innerhalb des Kunststoffs der Tragscheibe angeordnet sind und dass die Magnetseite, die
dem auf der Tragscheibenrückseite befindlichen Förderstrom zugewandt ist, von einer Materialschicht überdeckt ist.
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